
PROTOKÓŁ  

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ 

Z DNIA 24 SIERPNIA 2021 ROKU 

 

W posiedzeniu wspólnym komisji stałych udział wzięło 12 radnych. 

Na protokolanta posiedzenia wybrano Radnego Adama Michalaka. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na XXXII sesję RM zaplanowaną na 

dzień 27 sierpnia 2021 r.   

Omówiono projekty uchwał (wg ustalonego porządku obrad): 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2021 – 2024. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy, wyjaśniła 

jednocześnie odpowiadając na pytania radnych Adama Michalaka i Andrzeja Bąbki skąd 

wzięły się przesunięcia kwot dotyczące inwestycji w danym roku. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji dla 

spółek wodnych, działających na terenie Gminy Solec Kujawski 

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej przy uli. Paryskiej 3 w 

Solcu Kujawskim 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 



Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych 

przystanków komunikacji przy drodze wojewódzkiej nr 394. 

Projekt uchwały zreferował Pan Zbigniew Faleńczyk – inspektor do spraw drogownictwa 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i 

zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Solec Kujawski. 

 

Projekt uchwały zreferował Pan Zbigniew Faleńczyk – inspektor do spraw drogownictwa 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających do Zarzadu 

Osiedla Staromiejskiego. 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – zastępca Burmistrz Solca 

Kujawskiego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

Wolne głosy i wnioski 

Radny Adam Michalak zapytał w związku z napadem na kobietę w parku miejskim jakie 

kroki poczyniła gmina ? 

Zastępca Burmistrza Pani Barbara Białkowska odpowiedziała, ze skontaktowała się z 

poszkodowaną, zastosowano standardowe procedury jakie stosuję się w takich przypadkach 

na przykład : pomoc psychologa. 

 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 17.30 

 

 

 

Protokolant posiedzenia: Radny Adam Michalak 

 


